
Zebranie walne 27.10.2020 r. 
 

1. Otworzenie obrad 18:30 

2. Wybranie przez aklamację Dominiki Kunej jako przewodniczącej obrad 

3. Wybranie Eweliny Walczyny jako protokolantki 

4. Rozpoczęcie sprawozdań członków RSS 2019/2020 

• Anna Chabiera – przypomnienie o wielu zmianach w tym roku oraz o mieszanym 

składzie RSS, co powodowało problemy.  

Anna Chabiera przedstawia dalej podstawowe tezy swojego sprawozdania, które jest 

dostępne w pełnej wersji na stronie www samorządu oraz na grupie na Facebooku 

MISH24.  

• Franciszek Ignacy Fortuna – przypomnienie o tym, że należy raczej skracać swoje 

sprawozdania; Franciszek wymienia podstawowe tezy swojego sprawozdania. 

• Filip Lubiński – zwrócenie uwagi na to, ze w obecnych, ciężkich czasach, dobrze jest 

zobaczyć znajome twarze; podstawowe tezy sprawozdania.  

• Julia Kondratowicz – przeprasza za spóźnienie z powodu zajęć; przedstawia 

podstawowe tezy sprawozdania.  

• Konstanty Ramotowski – podstawowe tezy sprawozdania.  

• Ewelina Walczyna – podstawowe tezy sprawozdania. 

• Przemysław Wojenka – podstawowe tezy sprawozdania 

5. Dominika dziękuje za sprawozdania i pyta, czy studenci i studentki chcą posłuchać 

dalszych sprawozdań czy chcą dyskusję.  

Franciszek przypomina, że Anna weszła, jako przewodnicząca RSS, z urzędu do PSUW.  

Katarzyna Wardzyńska, jako Rzeczniczka Praw Studenta UW oraz parlamentarzystka, 

sprawozdaje się – reprezentowanie MISH-u, pomoc studentom i studentom, odpowiadanie 

na pytania, podkreślenie działania na rzecz MISH-u.  

6. Dominika dziękuje za sprawozdanie Katarzyny i zarządza przejście do sprawozdań 

Rady Dydaktycznej. Joanna Nawrotkiewicz oraz Michał Pawłowski, w imieniu całej Rady 

Dydaktycznej, sprawozdają się – konkretne wyniki negocjacji z Dyrekcją ws. zmiany 

Zasad Studiowania (Organizacji Studiów); negocjacje składu Dyrekcji; ustalanie formy 

rekrutacji. 

7. Dominika dziękuje przedstawicielom Rady Dydaktycznej za skrót sprawozdania. 

Dominika, jako Rzeczniczka Praw Studenta MISH UW, sprawozdaje się – kontakt z 

Dyrekcją, przekaz informacji studentom i studentkom, Akademia Zdrowia Psychicznego, 

rozwiązanie problemu BUW-u dla osób kończących studia, rozwiązywanie problemów 

rejestracji (i ogólnie wszelkich problemów studentów i studentek), rozwiązywanie spraw 

w okresie braku dyrekcji. 

8. Dominika prosi o dyskusje i zapewnia, że można się włączać i nie będzie wyciszać 

nikomu mikrofonów.  



Ania Chabiera zachęca do przeczytania całości sprawozdania z grupy MISH24 oraz 

dziękuje całości RSS za współpracę.  

9. Przejście do kolejnej części obrad – prezentacji kandydatów do nowego samorządu.  

• Franciszek Ignacy Fortuna – kandydat na przewodniczącego RSS kolejnej 

kadencji. Przedstawia swoje doświadczenie (członek Rady Kolegium, Rady 

Dydaktycznej, Rady Samorządu Studentów, współpraca z Dyrekcją, Rektoratem, 

biurem ZSS). Przedstawia główne postulaty: regulamin RSS, przywrócenie 

Komisji Rewizyjnej, zmiana przedmiotów obowiązkowych dla pierwszego roku, 

uregulowanie kwestii wynagrodzenia tutorów z PAN, ograniczenie minimów i 

rekomendacji oraz dopilnowanie, aby były uchwalane w ramach Kolegium).  

• Justyna Bryłka – kandydatka na wiceprzewodniczącą RSS. Przedstawienie 

postulatów (koordynacja współpracy Sekcji RSS, zajmowanie się na bieżąco 

różnymi doraźnymi sprawami, bieżące wsparcie i zapewnienie sprawności, 

wprowadzenie dyżurów członków RSS, stworzenie poradnika ds. obrony).  

• Łukasz Kożuchowski – kandydat na przewodniczącego Sekcji Nauki RSS. 

Przedstawienie swojego doświadczenia (przewodnik górski na wyjazdach w 

Poroninie, współorganizacja mishowych konferencji, członek Komisji Rewizyjnej 

i Rady Dydaktycznej). Przedstawienie postulatów (stworzenie poradników dot. 

rejestracji, spotkania z zakresu pisania wniosków grantowych, abstraktów, 

bibliografii itp., coroczna mishowa konferencja).  

• Dominika Gryf – kandydatka na przewodniczącą Sekcji Promocji RSS. 

Przedstawienie postulatów (zdalny MISH w szkołach, współpraca z sekretariatem 

przy promocji, zaangażowanie tutorów w akcję MISH w szkołach, kontynuacja 

starych akcji Sekcji Promocji jak listy do olimpijczyków, Chata dla Kandydata czy 

Studia na Horyzoncie, włączenie absolwentów, promocja w mediach 

społecznościowych). 

• Mikołaj Sołkiewicz -  kandydat na przewodniczącego Sekcji Kultury RSS. 

Przedstawienie doświadczenia (działanie w Sekcji Kultury). Przedstawienie 

postulatów (wieczorki literackie on-line, wspólne seanse filmów i spektakli on-line 

z dyskusjami, konkursy na bilety, newsletter kulturalny, Festiwal Kulturalny, 

operacja „Muzyka”). 

• Anna Helena Koronkiewicz - kandydatka na przewodniczącą Sekcji Informacji 

RSS. Przedstawienie doświadczenia (angażowanie się w praktycznie wszystkie 

działania Samorządu poza Obszarem Zewnętrznym). Przedstawienie postulatów 

(newsletter, relacje z mishowych i uniwersyteckich wydarzeń, ożywienie 

Instagrama, akcje integracyjne, zarządzanie stroną internetową, informowanie).  

• Zosia Kosowska - kandydatka na przewodniczą Sekcji Integracji RSS. 

Przedstawienie postulatów (organizacja spotkań albo w rzeczywistości, albo w 

Internecie, np. wieczorki gier online albo dyskusje nad tekstami literackimi; jeśli 

stan pandemiczny pozwoli, to różne eventy, nie tylko tradycyjne spotkania; 

edukacyjne spacery). 



• Franciszek: zapowiedzenie kandydata do PSUW – Stanisława Zabandżałę. 

Przedstawienie doświadczenia (posiedzenia PSUW, działanie w RSS, członek 

Kolegium Elektorów). Przedstawienie postulatów (reprezentacja stanowiska 

MISH-u, rozmowy z władzami uczelni, pisanie sprawozdań z posiedzeń, kontrola 

powoływania nowego centralnego ZSS i innych organów RSS UW, promocja 

możliwości angażowania się w działalność RSS UW). 

• Ponownie Franciszek – w formie skróconej przedstawia kandydatów na 

studenckich członków i członkinie Rady Dydaktycznej MISH UW: Dominika 

Kuna, Antek Łukasik, Justyna Bryłka, Stanisław Zabandżała, Joanna Teysler, 

Anna Pajor. Zaproszenie na stronę Nowego Wspaniałego MISH-u w celu 

zapoznania się szerzej z postulatami listy. 

10. Dominika zarządza podsumowanie, wolne wnioski.  

Anna Chabiera się włącza – wyraża negatywne zdanie wobec poglądów niektórych 

kandydatów i zaprasza, wraz z Katarzyną Wardzyńską, na protest w dniu 28.10.2020 r. 

Dominika zachęca do wykazywania postawy obywatelskiej zgodnej z poglądami oraz 

informuje o piśmie prorektora do jednostek ws. niewyciągania konsekwencji z braku 

obecności na zajęciach w dniu 28.10.2020 r. 

Wiktoria Saracyn zgłasza wniosek – postulat do wszystkich kandydatów i kandydatek o to, 

aby w obecnej sytuacji pandemicznej podejmować działania do różnych władz jednostek ze 

względu na problemy z komunikacją.   

Katarzyna Wardzyńska ad vocem: ogłasza, że zbiera grupę osób, która chciałaby napisać 

wiadomość do WPiA ws. praktyk sądowych w minimum. Anna Chabiera wyraża negatywne 

zdanie o obecności tych praktyk w minimum.  

Franciszek ad vocem: podkreślenie, że w jego programie kandydatka na wiceprzewodniczącą 

nie ma sekcji, żeby mogła się zajmować aktywnie różnymi problemami, komunikacją z 

wydziałami itp.  

Dominika: wyraża aprobatę dla tych obietnic oraz podkreśla, ze problem WPiA jest znany. 

Dominika wszystkim dziękuje, pozdrawia.  

11. Zamknięcie obrad 21:10. 


